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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению текущей ситуации китайско-российского торгово-экономического сотрудничества в рамках механизма БРИКС на фоне новой коронной эпидемии, предложению целенаправленных контрмер и прогнозированию будущих перспектив развития. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.Определить основное направление китайско-российского сотрудничества до пандемии COVID-19. 2. Выявить взаимодействие России и Китая в рамках БРИКС после пандемии COVID-19. 3. Изучить  проблемы и меры противодействия новой коронной пандемии китайско-российскому экономическому и торговому сотрудничеству. 4. Определить перспективы развития китайско-российского сотрудничества в рамках стран БРИКС после пандемии COVID-19. Объектом исследования является партнерство России и Китая в рамках экономического блока БРИКС (Бразилия, Россия, Индия, Китай, ЮАР). Предметом исследования являются последствия распространения коронавирусной инфекции на Российско-китайское партнерство в рамках БРИКС. После пандемии COVID-19 страны БРИКС способствовали экономическому и торговому сотрудничеству, расширяя экспорт медицинских принадлежностей, торговать оборудованием и технологиями, и успешно выводить экономики всех стран из тени эпидемии. Китай и Россия играют значимую функцию в масштабной среде здравоохранения, а также значимой побудительной силой сосуществования БРИКС.
        

        
          The given work is devoted to studying the current situation of Chinese-Russian trade and economic cooperation within the framework of the BRICS mechanism against the backdrop of a new corona epidemic, proposing targeted countermeasures and forecasting future development prospects. The research set the following goals: 1. Determine the main direction of Sino-Russian cooperation before the COVID-19 pandemic. 2. To identify the interaction between Russia and China within the framework of BRICS after the COVID-19 pandemic. 3. Examine the problems and countermeasures of the new corona pandemic of Sino-Russian economic and trade cooperation. 4. Determine the prospects for the development of Chinese-Russian cooperation within the BRICS countries after the COVID-19 pandemic. The object of the study is the partnership between Russia and China within the framework of the BRICS economic bloc (Brazil, Russia, India, China, South Africa). The subject of the study is the consequences of the spread of coronavirus infection on the Russian-Chinese partnership within the framework of BRICS. Since the COVID-19 pandemic, the BRICS countries have promoted economic and trade cooperation by expanding the export of medical supplies, trading in equipment and technology, and successfully leading the economies of all countries out of the shadow of the epidemic. China and Russia play an important role in the global healthcare environment, as well as a significant driving force behind the BRICS coexistence.
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